
Jegyzıkönyv 
 
Készült Baté-Fonó-Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testületeinek 2010. november 
22-én tartott közös képviselı-testületi ülésérıl.  
 
Jelen vannak:  
 
Baté önkormányzat részérıl:  
     Zsalakó Ernı-polgármester 
     Bızsöny András 
     Gobányi Sándor 
     Pápai Adrienn 
     Tombor János-képviselık 
     Horváth László – CKÖ elnöke 
 
Fonó Önkormányzat részérıl:  
     Nyerges Péter – polgármester 
     Szabóné Nagy Veronika – alpolgármester 
     Huber Zoltán 
     Horváth Alexandra 
     Pál József Ernıné - képviselık 
     Farkas János – CKÖ elnöke 
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat részérıl:  
      Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
      Jankó Gyula 
      Budán Melinda 
      Ferenczi István 
      Juhász Árpád –képviselık 
      Szemes Szandra – CKÖ elnök 
      Horváth István – CKÖ elnök h.  
 
Körjegyzıség részérıl:  
     Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
     Otterbein Csabáné- jk. vezetı 
      Bischoffné Szőcs Erika- gazdasági vezetı 
 
 
- Zsalakó Ernı batéi polgármester köszönti a megjelenteket, mindenkinek gratulál a 

megválasztásához és mindenkitıl egy rövid bemutatkozást kér.  
- A bemutatkozás  után megállapítják  a polgármesterek, hogy Baté önkormányzat 

képviselı-testülete határozatképes, mivel 5 fıbıl 5 fı képviselı jelen van. Fonó 
Önkormányzat Képviselı-testülete határozatképes, mivel 5 fı képviselıbıl 5 fı jelen van. 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete határozatképes, mivel 5 fı 
képviselıbıl 5 fı jelen van. Az ülést megnyitja. 

-  Ismerteti a napirendi pontokat és megkérdezi, hogy van-e más javaslat.  Javasol egy 
„Egyebek” napirendi pontot a  zárt ülés elıtt.  

- A napirendi pontokat a kiegészítésekkel együtt a képviselı-testületek elfogadták 
egyhangúlag. A képviselı-testületek az alábbi napirendi pontokat tárgyalják.   
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Napirendi pontok: 
 

1. Körjegyzıség ¾ évi gazdálkodásáról  beszámoló, jövı évi koncepció tervezetrıl 
Elıadó: Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı, polgármesterek 

2. Közbiztonság helyzetérıl beszámoló  
            Elıadó: Taszári Rendırörs parancsnoka 

3. Szennyvíz-tartozásról (Dombóvár) 
             Elıadó: polgármesterek 

4. Folyékony hulladék közszolgáltatásról 
             Elıadó: polgármesterek 

5. Vízgazdálkodási tervekrıl 
          Elıadó: polgármesterek 

6. Munka és Tőzvédelmi Társulás módosításáról 
           Elıadó: polgármesterek 

7. Önkormányzati SZMSZ-ek módosításáról 
            Elıadó: polgármesterek 

8. Bursa Hungarica támogatások elbírálása – külön zárt üléseken 
            Elıadó: polgármesterek 
  
Napirendek tárgyalása:  
 
1. A Körjegyzıség ¾ évi  gazdálkodásról beszámoló, a jövı évi koncepció tervezetrıl 
     Elıadó: Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı, polgármesterek 
 

a) ¾ évi gazdálkodásról 
 

- Zsalakó Ernı- batéi polgármester kérdezi a körjegyzıt, hogy van-e kiegészíteni valója az 
írásos elıterjesztéshez? 

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı köszönti a képviselı-testületi tagokat. Elmondja, hogy 

a gazdasági helyzet ellenére az önkormányzatok havi bontásban arányosan finanszírozták 
a körjegyzıséget, amit megköszön. A hivatal igyekezett jól gazdálkodni a 
költségvetésbıl, ahogy már félévkor is jelezte az utolsó negyedévre várhatóak a dologi 
kiadások növekedése, beszerzések. 

 
-  Gobányi Sándor – batéi képviselı- úgy látja, hogy a  tervezetnek megfelelıen dolgoznak, 

vajon tudható-e , hogy az éves elıirányzatból várható –e megtakarítás, pénzmaradvány? 
 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı: várhatóan marad a dologiakból, itt sikerült 

takarékoskodni és például egy olcsóbb jogtárra lecserélni az eddig használtat, itt marad 
kb.  50 e ft, csak évvégén tudja megmondani, a pontos maradványt.  

 
- Zsalakó Ernı -  batéi polgármester javaslatot tesz a határozati javaslat alapján a ¾ évi 

gazdálkodás elfogadására.  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza: 
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133/2010.(XI.22.) sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete A Körjegyzıség 2010. évi ¾ évi gazdálkodásáról 
szóló beszámolót 24,055-,e Ft teljesített bevétellel és 22,185 e Ft teljesített kiadással  ezen 
belül:  
- személyi kiadások:       12997 e Ft 
- munkaadói járulékok:   3148 e Ft 
- dologi kiadások:           4581 e Ft 
- átadott pénzeszköz:      539 e Ft 
- függı, átfutó:               920 e Ft-ra teljesült.  
Határidı: azonnal 
Felelıs:  körjegyzı 

 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza: 
 
103/2010.(XI.22.) sz. Fonó Önkormányzat kt. határozat:  

 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete A Körjegyzıség 2010. évi ¾ évi gazdálkodásáról 
szóló beszámolót 24,055-,e Ft teljesített bevétellel és 22,185 e Ft teljesített kiadással  ezen 
belül:  
- személyi kiadások:       12997 e Ft 
- munkaadói járulékok:   3148 e Ft 
- dologi kiadások:           4581 e Ft 
- átadott pénzeszköz:      539 e Ft 
- függı, átfutó:               920 e Ft-ra teljesült.  
Határidı: azonnal 
Felelıs:  körjegyzı 

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
132/2010.(XI.22.) sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat: 

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete A Körjegyzıség 2010. évi ¾ évi 
gazdálkodásáról szóló beszámolót 24,055-,e Ft teljesített bevétellel és 22,185 e Ft 
teljesített kiadással  ezen belül:  
- személyi kiadások:       12997 e Ft 
- munkaadói járulékok:   3148 e Ft 
- dologi kiadások:           4581 e Ft 
- átadott pénzeszköz:      539 e Ft 
- függı, átfutó:               920 e Ft-ra teljesült.  
Határidı: azonnal 
Felelıs:  körjegyzı 

 
b) 2010. évi költségvetés módosításáról: 
 
- Zsalakó Ernı – batéi polgármester javaslatot tesz a 2010.évi költségvetés módosítására, 

ha nincs kérdés.  
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 Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza: 
 
134/2010.(XI.22.) sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  

 
 Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a Körjegyzıség 2010. évi ¾ évi költségvetésének 
módosítását 31.286 e Ft kiadással és bevétellel , ezen belül:  
- személyi juttatások elıirányzata:                18.013 e Ft-ra módosul 
- munkaadói juttatások elıirányzata:             4.371 e Ft-ra módosul 
- dologi kiadások juttatásának elıirányzata: 8.363 e Ft-ra módosul 
- átadott pénzeszközök elıirányzata nem változik.    
Határidı: azonnal 

       Felelıs: körjegyzı  
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza: 
 
104/2010.(XI.22.) sz. Fonó Önkormányzat kt. határozat:  

 
 Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete a Körjegyzıség 2010. évi ¾ évi költségvetésének 
módosítását 31.286 e Ft kiadással és bevétellel , ezen belül:  
- személyi juttatások elıirányzata:                18.013 e Ft-ra módosul 
- munkaadói juttatások elıirányzata:             4.371 e Ft-ra módosul 
- dologi kiadások juttatásának elıirányzata: 8.363 e Ft-ra módosul 
- átadott pénzeszközök elıirányzata nem változik.    
Határidı: azonnal 

       Felelıs: körjegyzı  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
133/2010.(XI.22.) sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat: 

 
 Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete a Körjegyzıség 2010. évi ¾ évi 
költségvetésének módosítását 31.286 e Ft kiadással és bevétellel , ezen belül:  
- személyi juttatások elıirányzata:                18.013 e Ft-ra módosul 
- munkaadói juttatások elıirányzata:             4.371 e Ft-ra módosul 
- dologi kiadások juttatásának elıirányzata: 8.363 e Ft-ra módosul 
- átadott pénzeszközök elıirányzata nem változik.    
Határidı: azonnal 

       Felelıs: körjegyzı  
 
 
c) 2011. évi koncepcióról:  
 

- Zsalakó Ernı- batéi polgármester kérdezi a körjegyzıt, hogy kívánja-e az írásos 
elıterjesztést kiegészíteni.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia - körjegyzı: A 2011. évi koncepcióhoz egy iránymutatást 

készített, mivel az önkormányzatnak a választások évében december 15-ig el kell 
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fogadni a saját koncepciójukat. Sajnos a következı évben nem változik az állami 
normatíva, de a korábbi évek tendenciája is megállt, hogy csökkent. A kiadásoknál  
várható a minimálbér változása, magasabb besorolásba lépések miatti költség 
növekedés, 1 fı jubileumi juttatást kap. A tavalyi évben történt lépések jövıre az 
egész évre kihatással lesznek. Próbál az idei szinten tervezni. A dologi kiadásoknál a 
mőszaki ellenır díja változna, ha a testületek a javaslatot  elfogadják. A jövı évi 
változások a körjegyzıségeknél, hogy várhatóan körjegyzıséget alkothatnak az 
egymással nem határos települések is megyén belül.  

  
- Gobányi Sándor -  batéi képviselı: várhatóan a források nem bıvülnek, amennyiben a 

pénzmaradvány lenne, kéri a körjegyzıt, hogy nyilatkozzon arról, hogy  mire kívánja 
fordítani. Mőszaki ügyintézıvel kapcsolatosan javasolja, hogy meg kell vizsgálni az 
emelés lehetıségét,  amikor lesz forrás, akkor kellene errıl dönteni. Ezzel a 
kiegészítéssel javasolja elfogadni a javaslatot. 

  
- Patakiné Kercsó Szilvia - körjegyzı: Most igazából a szerzıdés  meghosszabbításról 

kellene dönteni, hogy az folyamatos legyen, az emelést azért hozta ide, hogy esetleg 
ezzel már  január 1-jén tudjon  számolni.  

  
- Budánné Simonfalvi Katalin - kaposkeresztúri polgármester: Sajnos az 

önkormányzatok finanszírozása is nagyon kevés, náluk például havi szinten nem elég 
a havi bérekre, intézményi finanszírozásokra a bejövı normatíva. Közösen kellene 
leülni, hogy hol tudnának költségeket csökkenteni, mert nem tudják, hogy ezeket be 
tudják-e vállalni jövıre? Ugyanígy a Batéval közösen fenntartott  óvodánál is, komoly 
pénzügyi problémák vannak. Ha kell akkor a számok mögé kell nézni, nem kis munka 
áll a testületek elıtt. Vagy még többen kerüljenek a körjegyzıségbe, hogy a terhek 
csökkenjenek?  

 
- Zsalakó Ernı - batéi polgármester: az idei szinten maradnak a normatívák a 

körjegyzıségen. Jövı év a racionalizálásé lesz. İ is úgy gondolja, hogy le kell ülni, 
akár egy kötetlen megbeszélésen is és  megnézni,  hogy mit tartalmaznak a számok, 
hogy miben tudnak egymásnak  segíteni. 

  
-  Nyerges Péter - fonói polgármester : sajnos közalkalmazottként megélte a másik 

végét ennek – mint munkavállaló - , most munkáltatóként ül itt. Náluk is a fenntartó 
megszabott dolgokat, hogy mit kaphatnak és mit nem. 

  
- Patakiné Kercsó Szilvia - körjegyzı :  A határozati javaslatban leírtak csak egy 

irányvonal, felhatalmazást ad arra, hogy a költségvetés tervezetét ez alapján készítse 
el. 

  
- Gobányi Sándor – batéi képviselı: Úgy gondolja, hogy azzal lehet takarózni ami van. 

Településeknél lehetnek feszültségek a gazdálkodásnál. Gondokat is közösen kell 
kezelni, hiszen  van több közös fenntartású intézményük. A lakosságarányos 
hozzájárulást is át lehet gondolni, itt  lehet helye „tolarenciának”, lehet, hogy egyik 
testület többet tudna felvállalni saját költségvetésében, és itt nem csak a körjegyzıség 
költségvetésére gondol, hanem mindhárom önkormányzat költségvetésére. Határidı 
kellene errıl, hogy ezt minél elıbb közösen megbeszéljék, akár határozatba is lehet ezt 
foglalni.  
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- Zsalakó Ernı –batéi polgármester: Javasolja, hogy akár december 10-ig a körjegyzı 
polgármesterekkel nézze át a koncepciót, a sajátjukat is. 

  
- Patakiné Kercsó Szilvia - körjegyzı :Az önkormányzati koncepciókhoz szükséges a 

többi  közösen fenntartott intézmények jövı évi terv számai is.  
  

- Zsalakó Ernı –batéi polgármester : Elmondja, hogy  novemberben már tárgyaltak az 
óvodáról és azt ígérték, hogy akár a jövı héten már láthatják a jövı évi számokat.  

 
- Gobányi Sándor- batéi képviselı: A javaslat 1- 2. pontját javasolja elfogadni, ennek 

figyelembevételével kérik elkészíteni a jövı évi terveket, ezt javasolja elfogadni. 
Kérdés, hogy a 3. pontnál akarják-e a mőszaki ügyintézıt tovább, a válasz igen. A 
költségei növekedésérıl pedig  késıbb döntenek. Az elsı körben beszéljék át a 
polgármesterek, ha szükséges közös ülésre vinni, a három település költségvetését 
ismerve, jó lenne a jövı évi  lehetséges mozgásteret megismerni. 

 
- Zsalakó Ernı -  batéi polgármester javaslatot tesz a határozati javaslat a fentiekkel 

történı  kiegészítésére, hogy a 3. pontban a mőszaki ellenır költségeinek 
növekedésérıl nem döntenek. Kiegészítik azzal, hogy a polgármesterek, körjegyzı 
beszéljék át a költségvetést.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza: 
 
135/2010.(XI.22.) sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Baté önkormányzat Képviselı-testülete a Körjegyzıség 2011. évi költségvetés tervezetét az 
alábbiak figyelembevételével kéri elkészíteni:  

1. Személyi juttatásoknál és a járulékoknál 2011-évben maximum a  kötelezı 
lépésekkel, kötelezı juttatásokkal – jubileumi jutalom, továbbképzés – 
növekedhet a 2010. évi  elıirányzat 

2. Dologi kiadásoknál maximum a tervezett  infláció összegével megemelten lehet 
tervezni  a 2010. évi  elıirányzatot, 

3. A képviselı-testület engedélyezi, hogy a Körjegyzıség 2011-es évben ismét 
megbízási szerzıdést kössön a mőszaki ellenıri feladatok ellátására. 

4. A körjegyzı a polgármesterekkel közösen beszélje át a költségvetést. 
  

Kéri a körjegyzıt, hogy a 2011. évi költségvetést 2011. február 10-ig terjessze a képviselı-
testületek elé elfogadásra.  
 
Határidı: 2011.02. 10 költségvetés tervezetének beadása, január 15-ig megbeszélése. 
Felelıs: körjegyzı 
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza: 
 
105/2010.(XI.22.) sz. Fonó Önkormányzat kt. határozat:  
 
Fonó önkormányzat Képviselı-testülete a Körjegyzıség 2011. évi költségvetés tervezetét az 
alábbiak figyelembevételével kéri elkészíteni:  
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1. Személyi juttatásoknál és a járulékoknál 2011-évben maximum a  kötelezı 
lépésekkel, kötelezı juttatásokkal – jubileumi jutalom, továbbképzés – 
növekedhet a 2010. évi  elıirányzat 

2. Dologi kiadásoknál maximum a tervezett  infláció összegével megemelten lehet 
tervezni  a 2010. évi  elıirányzatot, 

3. A képviselı-testület engedélyezi, hogy a Körjegyzıség 2011-es évben ismét 
megbízási szerzıdést kössön a mőszaki ellenıri feladatok ellátására. 

4. A körjegyzı a polgármesterekkel közösen beszélje át a költségvetést. 
  

Kéri a körjegyzıt, hogy a 2011. évi költségvetést 2011. február 10-ig terjessze a képviselı-
testületek elé elfogadásra.  
 
Határidı: 2011.02. 10 költségvetés tervezetének beadása, január 15-ig megbeszélése. 
Felelıs: körjegyzı 
  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
134/2010.(XI.22.) sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat: 

 
Kaposkeresztúr .önkormányzat Képviselı-testülete a Körjegyzıség 2011. évi költségvetés 
tervezetét az alábbiak figyelembevételével kéri elkészíteni:  

1. Személyi juttatásoknál és a járulékoknál 2011-évben maximum a  kötelezı 
lépésekkel, kötelezı juttatásokkal – jubileumi jutalom, továbbképzés – 
növekedhet a 2010. évi  elıirányzat 

2. Dologi kiadásoknál maximum a tervezett  infláció összegével megemelten lehet 
tervezni  a 2010. évi  elıirányzatot, 

3. A képviselı-testület engedélyezi, hogy a Körjegyzıség 2011-es évben ismét 
megbízási szerzıdést kössön a mőszaki ellenıri feladatok ellátására. 

4. A körjegyzı a polgármesterekkel közösen beszélje át a költségvetést. 
  

Kéri a körjegyzıt, hogy a 2011. évi költségvetést 2011. február 10-ig terjessze a képviselı-
testületek elé elfogadásra.  
 
Határidı: 2011.02. 10 költségvetés tervezetének beadása, január 15-ig megbeszélése. 
Felelıs: körjegyzı 
 
 

2. Közbiztonság helyzetérıl beszámoló 
Elıadó: Taszári Rendırırs parancsnoka  

 
- Zsalakó Ernı – batéi polgármester: Köszönti Kiss Botond fıhadnagy urat a taszári 

rendırırsrıl. Kéri, hogy az írásos beszámolóját, amennyiben kívánja egészítse ki.  
 

- Kiss Botond- fıhadnagy: Köszönti a megjelentek, elmondja, hogy a mai napon készült 
el a beszámoló.  Sajnos Kaposkeresztúron megugrott a bőncselekmények száma, fıleg 
a külterületen sok a falopás. 16 település tartozik a rendırırshöz, nincs terepjárójuk, 
az ırs állománya 12 fı. Szabálysértési eljárások szigorodtak, ehhez kell a lakosság 
segítése és jelzése is. Szabálysértési ırizetet tudnak alkalmazni, kisebb lopásokra 20 e 
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Ft alatt. 4-5 körzeti megbízottat kértek, igényeltek. Taszár önkormányzata felajánlott 
nekik a laktanyában egy épületet, amit fel kellene újítani, de ez kb. 16 millió ft lenne. 
Viszont a  jelenlegi épületben pl. nincs elıállító helyiség és öltözı sem. Ebben kéri az 
önkormányzatok segítségét, hogy ezt a problémát kellene a  döntéshozók felé jelezni. 
Az ırs állomány megtette, amit lehetett, nagyon sokan bent vannak munkaidın túl is. 
Kéri a beszámoló elfogadását, a kritikát szívesen veszi. 

  
- Gobányi Sándor - batéi képviselı:  Úgy gondolja, hogy  nem rózsás a helyzet. 

Köszönet illeti a rendırség tevékenységét. Remélhetıen, majd a közbiztonság 
fejlesztése érezteti a hatását, pl. a körzeti megbízottak terén. A  Rendır és  a polgárır 
össze tud kapaszkodni, például Batéban, támogatást kaptak a polgárırök, csoportok, 
meg kell próbálni itt együttmőködni. Legyen legalább havonta egy közös járırözés, és 
ezt akár intézkedésként is kellene kezelni. 

 
- Kiss Botond - fıhadnagy: Ez mőködik most is, lehet, hogy nem mindig jön össze, de 

Batéban ez az együttes szolgálat mőködik . Ha nem is rendszeres, de Batéban 
mőködik. Ez egy bizalmi kérdés is lehet, hogy a kmb-s kivel lásson el szolgálatot, azt 
a rendır dönthesse el, ha nem rendırrel  járırözik, akivel jónak látja. Nem fogja 
ráerıltetni, hogy kivel lásson el ilyen szolgálatot, de szorgalmazni fogja, hogy több 
legyen a közös szolgálat.  

 
- Juhász Árpád – kaposkeresztúri képviselı: A lakosság és rendırség közötti jó 

kapcsolat kialakításáról szólt a beszámoló. Ez akkor mőködik jól, ha nem vasszigorral 
sújt le  a rendırség. Pl. fuvaroz valaki az önkormányzat kérésére a rászorulónak fát, 
nincs világítása, más eszközzel nem tudja a fát  szállítani, de megbüntetik. Hogyan 
legyen jó kapcsolat, ha ilyenek vannak? Véleménye szerint közösen kell támogatni 
egymást. 

  
- Kiss Botond- fıhagynagy A szabályokat be kell tartani mindenkinek. A rendır 

bizonyos jogsértéseknél mérlegelhet, van ahol nem lehet. Ahol mérlegelni lehet, ott 
van rá lehetıség. A jogsértésektıl nem lehet eltekintetni.  

  
- Budánné Simonfalvi Katalin- kaposkeresztúri polgármester – Kaposváron jelezték,ha 

az önkormányzatok tudnak helyet biztosítani, akkor ott eltölthetnek fogadóórát a 
rendırök helyben, ennek örülne és szívesen helyet is biztosítanának részükre, ott 
jelezte is, és most is kéri. Ilyenkor akár a településırrel is meg lehetne beszélni a 
problémákat. Akár helyben tudnának ügyet intézni. Keresztúrnak van három hegye is, 
ebbe is besegíthetnének a polgárırök. 

 
- Kiss Botond - fıhagynagy van erre egy kapitánysági intézkedés, hogy mikor hol van 

fogadóóra. Batéban  például minden hónapban van. Kaposkeresztúron és Fonóban 
nincs ilyen. A fogadóóra mehet, ehhez kell eszköz is, például egy laptop, internetes 
összeköttetéssel. Jelenleg van kmb-se Kaposkeresztúrnak, csak táppénzen van.  

  
- Bızsöny András - batéi képviselı: Az információ áramlása fontos, szívesen veszik a 

megelızésekre az  anyagokat, amit közreadnának a lakosságnak. Véleménye szerint 
még jobban  kell együttmőködni. Cél a lakosság és a rendırség jobb kapcsolatának a 
kialakítása. 
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- Nyerges Péter- fonói polgármester: megköszöni a rendırırs munkáját, és a  fonói 
polgárırökét is. Akár lehetne Fonóban is fogadóóra, jó lenne, akár havi szinten ilyen. 
Helyzet nem túl rossz Fonóban. Volt egy súlyos eset, haláleset, hol tart a nyomozás? 
Miért nem indult meg akkor nyomban a  nyomozás? 

  
- Kiss Botond- fıhadnagy: A nyomozást a megyei fıkapitányság folytatja, ık 

tájékoztatást nem adhatnak az ügyrıl. 
  

- Nyerges Péter- fonói polgármester: Gondolkodnak biztonságtechnikai eszközök 
beszerzésében, kamera ügyben kérnének segítséget.  

 
- Zsalakó Ernı – batéi polgármester: A fogadóórák helyzetét tisztában kell tenni, mert 

errıl nem tudott, hogy Batéban is van ilyen.  Sajnos a közlekedéssel kapcsolatos 
szabálysértések növekedtek, további emelkedést vár a felderítések kapcsán is, mert 
ennél több van, mint ami a statisztikában szerepel. A  61-es nagy forgalmat bonyolít. 
Járır kapacitása van, akkor ellenırizhetnék többször a forgalmat, tartsák be a 
jármővezetık a szabályokat. A kritikák és feltételek mellett elismerik és köszönik a 
munkát. További együttmőködést is eredményessé kell tenni a jövıre nézve. Javasolja 
elfogadni a beszámolót és kéri a fogadóórák biztosítását a településen.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza: 
 
136/2010.(XI.22.) sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a közbiztonságról szóló Taszári Rendırörs 
beszámolóját elfogadja. Kéri a fogadóórák biztosítását a településen.   
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza: 
 
106/2010.(XI.22.) sz. Fonó Önkormányzat kt. határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete a közbiztonságról szóló Taszári Rendırs 
beszámolóját elfogadja. Kéri a fogadóórák megszervezését a településen.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
135/2010.(XI.22.) sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat: 

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete a  közbiztonságról szóló Taszári 
Rendırırs beszámolóját elfogadja. Kéri a fogadóórák megszervezését a településen.  
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Határidı:azonnal 
Felelıs: polgármester 
 

3. Szennyvíz-tartozásról  (Dombóvár) 
Elıadó: polgármesterek  

 
- Zsalakó Ernı – batéi polgármester : elmondja, hogy ezt a témát, már több körben 

tárgyalták az önkormányzatok. Egy tárgyaláson  vettek részt a Dombóvári 
Vízmőveknél, ahol kérték, hogy a tartozást peren kívül rendezzék az önkormányzatok. 
Különbözı szempontokat kell itt alapul venni, más –más tartozásokról van szó, más a 
hozzáállása is a testületeknek. Tény, hogy fenn áll ez az együttmőködési megállapodás 
a Dombóvár város és a többi önkormányzat között 2002. óta. Egy új megállapodást 
kívántak elfogadni, késıbb 2009-ban,  amit nem fogadtak ez a testületek .  Az 
önkormányzat ügyvédje is a békés együttmőködést javasolta, mivel a peres eljárásban 
valószínőleg a bíróság a Dombóváriak keresetét fogadná el.  

 
 

- Budánné Simonfalvi Katalin – kaposkeresztúri polgármester: Véleménye szerint 
speciális helyzetben van a kaposkeresztúri önkormány. Kaposkeresztúr a terveket nem 
fogadta el, ı sem látta ezeket.  Javasolja, hogy hívja meg a testület a tervekkel együtt 
az igazgató urat,  mert a korábbi testületi döntés értelmében ezek a tervek 
Kaposkeresztúron nem megvalósíthatóak. Dokumentációt szeretnének látni. Mutassák 
be a terveket.  Ezt javasolja elfogadni a testületének. 

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
136/2010.(XI.22.) sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:   

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete a Dombóvár és Környéke Víz és 
Csatornamő Kft. felé fennálló szennyvíztartozás elismerésérıl  nem  dönt, mivel egy korábbi 
határozat alapján a képviselı-testület a terveket nem fogadta be.  
Kéri a polgármestert, hogy a cég ügyvezetıjét a következı testületi ülésre hívja meg, és kérje 
meg,hogy az ülésre hozza magával az elkészült terveket, engedélyeket.  
 
Határidı: 2010.12.10. 
Felelıs: polgármester 
 

- Gobányi Sándor – batéi képviselı: Milyen fizetési kötelezettségre vonatkozik a 
megállapodás? A kamatokra vonatkozóan nem tartalmaz a megállapodás semmit? A 
végzett munka produktumát befogadta az önkormányzat, ezzel kapcsolatban jót kell 
állni. Menjen bíróságra  a cég a kamatokért, ha azt szeretné megkapni.  

  
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı kamat címén az önkormányzat már utalt 2004-

évben, 2005-ben és 2006-ban, aztán ez elmaradt. Minden évben a cég kiközölte az 
egyenleget.  A kamatokról nem szól a megállapodás, ezért is kívánta talán a cég utólag 
a megállapodást ezzel kiegészíteni, amit a testületek nem fogadtak el.  

 
-  Zsalakó Ernı -  batéi polgármester : A batéi önkormányzat teljes tartozása a tervekre 

1399 e Ft, amelybıl már kifizetett 197 e Ft-o. A korábbi években pedig kamatokat is 
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utalt kb.  480 e Ft-ot.  Javasolja, hogy ezen befizetett összegeket tudja be a vízmővek 
és a maradék összeget kb.  721 e Ft-ot az önkormányzat fizesse be 2010.12.31-ig a 
tartozás rendezésére.   

 
- Gobányi Sándor - batéi képviselı : Amennyiben az önkormányzat már korábban  

fizetett kamatot, akkor másképp kell nézni ezt a dolgot. Ügyvéd legyen megbízva 
ezzel.  

 
- Zsalakó Ernı -  batéi polgármester: A terv a törzsvagyon részét képezi, ez 

remélhetıleg egy késıbbi projektnél is felhasználható, ha egy tervezıt majd 
megbíznak ezzel, akkor ı tudja majd használni.  

  
- Bızsöny András- batéi képviselı: Adja oda digitálisan a cég a terveket. Tisztában kell 

lenni azzal, hogy egy peres eljárásnál milyen eséllyel indulhat az önkormányzat. Ha 
van esélye az önkormányzatnak, akkor ez a megoldás. A többi települést is tudni 
kellene, hogy ık hogyan állnak ehhez a kérdéshez.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı: már minden önkormányzat kifizette a tartozását, 

csak a három község vitatja ezt és nem fizetett.  
 

- Boda Anikó: A fizetendı kamat nem a tıke kamata, hanem a vízmővek által felvett 
hitel kamata, ezt úgy kell vizsgálni.  Az eredeti szerzıdésben nincs szó kamatról.  

 
- Bızsöny András- batéi képviselı: javasolja, hogy az önkormányzatra esı tıketartozást 

csak akkor fizesse ki az önkormányzat, ha a kamatokat elengedik.  
 

- Patakiné Kercsó Szilvia – körjegyzı az eddig befizetett pontos összegek: 165.667,-Ft 
2004-ben, 2005-ben: 173.643,-Ft és 197.327,-Ft-ot,  2008-ban: 306.911,-Ft összesen: 
843548,-Ft. Ezen összegbıl csak a 197.327,-Ft volt a tıkefizetésre a többi kamatra.   

 
-  Zsalakó Ernı – batéi polgármester javasolja, hogy a fentiek szerint javasolt 1399 e Ft-

bıl levonva az eddig befizetett 843.548,-Ft-ot  fennmaradó 555.452,-Ft összeg 
visszafizetésre kerüljön, ami az elvégzett munka ára. Ezt javasolja felajánlani a 
cégnek, ha ezt elfogadja, akkor december 31-ig az önkormányzat átutalja a tartozást.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
137/2010.(XI.22.) sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:   

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat a 2002. szeptember 25-én aláírt 
együttmőködési szerzıdésben foglalt 1.399.000,-Ft-os tartozását elismeri. Az önkormányzat 
az eddig 2004. év óta  befizetett  összesen 843.548,-Ft összeget kéri jóváírni a tartozásra, és a 
fennmaradó 555.452,-Ft összeget egy összegben befizeti 2010.12.31-ig.  
Kéri a polgármestert, hogy a Dombóvári Vízmővek Kft.-t tájékoztassa a döntésrıl, és 
elfogadása után a hátralévı összeget utalja a számlájukra.  
 
Határidı: 2010. december 31. 
Felelıs: polgármester 
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- Huber Zoltán- fonói képviselı: A cég valószínőleg nem hiába göngyölítette ezt és várt 
ezzel, ha jogos lett volna a követelés, akkor már biztos bíróságra mentek volna.  

 
- Ferenczi István-kaposkeresztúri képviselı: Ha a  tervezés megtörtént, akkor azt kell ki 

kell fizetni. 
 

- Nyerges  Péter-fonói polgármester: A kamatot kell fizetni a pénzintézet általi 
feltételekkel ezt mondta a megbeszélésen a cég jogásza. Egy  jogász véleménye jó 
lenne ezzel kapcsolatban. Azért nem szerepelt a kamat benne, mert nem pénzintézet a 
Kft, ezt mondták. Ha egy ügyvéd azt mondja, hogy  jogos a követelés, akkor ki kell 
fizetni.  Ha Fonó fizetett már korábban tıkét, kamatot, akkor azt tıke gyanánt 
fogadják be. Be kell elıbb-utóbb fizetni, mint a többi településnek is be kellett. A 
fennmaradt összeget javasolja, hogy 3 részben fizesse ki az önkormányzat, úgy, hogy 
az eddig befizetett összeget tökeként fizették be.  Kérdés, hogy van-e értelme a 
további késlekedésnek.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı Fonó tıketartozása 655.000,-Ft. Ebbıl befizetett 

eddig 2004. ben. 77.564,-Ft-ot, 2005-ben:  81.298,-Ft-ot,  92.387,-Ft-ot, 162.862,-Ft-
ot. Összesen: 414.111,-Ft-ot, amelybıl a 92 és a 162 e Ft- volt a tıke.  

 
- Nyerges Péter- fonói polgármester Javasolja, hogy úgy mint a batéiak a tıkét ismerje 

el az önkormányzat és az eddigi befizetést, 414.111,-Ft-ot   a tıkébıl levonva a 
maradék 240.889,-Ft-ot december 31-ig fizesse ki az önkormányzat, ha ezt elfogadja a 
cég. 

 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete  5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza: 
 
107/2010.(XI.22.) sz. Fonó Önkormányzat Kt. határozat: .  
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat a 2002. szeptember 25-én aláírt 
együttmőködési szerzıdésben foglalt 655.000,-Ft-os tartozását elismeri. Az önkormányzat az 
eddig  2004- év óta befizetett összesen 414.111,-Ft összeget kéri jóváírni a tartozásra, és a 
fennmaradó  240.889,-Ft összeget egy összegben befizeti 2010.12.31-ig.  
Kéri a polgármestert, hogy a Dombóvári Vízmővek Kft.-t tájékoztassa a döntésrıl, és 
elfogadása után a hátralévı összeget utalja a számlájukra.  
 
Határidı: 2010.12.31. 
Felelıs: polgármester 
 

4. Folyékony hulladék közszolgáltatásokról 
Elıadó: polgármesterek  

 
- Zsalakó Ernı – batéi polgármester kéri a körjegyzıt, hogy foglalja össze az 

elıterjesztésben foglaltakat.  
 
- Patakiné Kercsó Szilvia - körjegyzı: Közszolgáltatás esetén nettó 8 millió forintos 

szolgáltatási érték felett szükséges a közbeszerzés. Kérdés, hogy mit vesznek alapnak 
és mennyi idıre köti az önkormányzat a szerzıdést, mert ez alapján kell a 
közbeszerzést kiírni. Közösen is ki lehetne  írni a pályázatot, esetleg Baté lehetne a 
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gesztor. Mindenképpen az ivóvízfogyasztást kellene alapul venni, de ez nem mindig 
reális, mivel a begyőjtött szennyvíz elszállítási adatok jelentıs eltérést mutatnak, ezért 
a megadott vízfogyasztási adatok m3-ben felszorozva a szennyvízdíjjal.  20%-os 
csökkentést lehetne alkalmazni, amit elöntöznek, állatokkal megitatják, elszikkad, ez 
egy reális adat lehet, amit a közbeszerzésben is ki kell emelni, hogy hogyan került az 
érték meghatározásra. Kaposkeresztúrnál ez az éves adat 6656 e ft, Fonónál 12.480  e 
Ft, Baténál 24.000 e Ft. Ezek korábbi vízfogyasztási adatok még az idei évi nincs meg.  
1 évre Kaposkeresztúrnál nem  is kellene közbeszerzés, Fonónál és Baténál pedig 2 
évnél lehetne az I. és II. variáció. A III: már uniós közbeszerzés, itt félı, hogy csak 
olyan nagy cég tud megfelelni ezen kiírási feltételeknek, amely nagyon magas 
összeget fog adni. Közbeszerzési tervet is el kell fogadni.  Elküldte Mosdósnak is ezt 
az elıterjesztést, továbbá még Nagyberki körzetnél lehet ilyenre számítani, és 
Kaposhomoknál.  

 
- Boda Anikó: Kérdés, hogy hivatalosan hogyan lehetne még csökkenteni a felhasznált 

ivóvízmennyiséget. Hivatalosan a vízügyi igazgatáság azt mondja, hogy 150 
liter/fı/nap ivóvíz- használattal lehet számolni. Ez azt jelenti, hogy  havi 18 m3 víz, 
ami simán elhasználódik. Kötelezı a  közszolgáltatás,  ezt meg kell oldani. 

 
- Zsalakó Ernı-batéi polgármester Mindenképpen  mérlegelni kell  az elıterjesztést, az 

ügy fontosságát elismeri, a következı ülésig egyeztetni kell ezzel kapcsolatban . 
Javasolja, hogy írja ki az önkormányzat a közbeszerzést a legkedvezıbb feltételekkel.  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin -  kaposkeresztúri polgármester a kaposkeresztúri 

testületnek javasolja, hogy  döntsön úgy, hogy a következı ülésen döntn  ebben a 
kérdésben a testület, mert lehet, hogy náluk nem kell közbeszerzés. 

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
137/2010.(XI.22.) sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  
  
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete  megvizsgálja a folyékony hulladék 
összegyőjtésére és elszállítására vonatkozó szerzıdéskötési feltételeket és aztán dönt, hogy 
hány évre és milyen feltételekkel köt szerzıdést.  
 
Határidı: 2010.12.31. 
Felelıs: polgármester 

 
- Zsalakó Ernı – batéi polgármester javasolja, hogy a közbeszerzés elkészítésére bízzák 

meg a Magyar Közbeszerzési Alapítvány szakértıjét, akik az ajánlatot  készítsék elı, 
úgy hogy közösen is lehessen a közbeszerzést kiírni, ezt javasolja elfogadni, Baté lehet 
a gesztor.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
138/2010.(XI.22.) Baté Önkormányzat Kt.határozat:  
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Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a folyékony hulladék összegyőjtésére és  elszállítására 
és ártalommentes elhelyezésére vonatkozóan közbeszerzés kiírására megbízza a Magyar 
Közbeszerzési Alapítványt, Kaposvár. 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a következı ülésre a közbeszerzés részleteit dolgozzák 
ki.  
 
Határidı:2010.12.14. 
Felelıs: polgármester 
 

- Nyerges Péter- fonói polgármester javasolja a batéiakkal közösen a pályázatot 
elkészíteni.  

 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
108/2010.(XI.22.) sz. Fonó Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete a folyékony hulladék összegyőjtésére és  
elszállítására és ártalommentes elhelyezésére vonatkozóan közbeszerzés kiírására megbízza a 
Magyar Közbeszerzési Alapítványt, Kaposvár. 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a következı ülésre a közbeszerzés részleteit dolgozzák 
ki.  
 
Határidı:2010.12.13. 
Felelıs: polgármester 
 

5. Vízgazdálkodási  tervekrıl:  
Elıadó: polgármesterek  

 
- Zsalakó Ernı – batéi  polgármester javaslatot tesz a tervek megrendelésére.  
 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı a polgárvédelmi ellenırzés már évek óta 

hiányosságként tünteti fel, hogy ezen tervek nincsenek meg, amit sajnos anyagi okok 
miatt nem rendeltek meg eddig az önkormányzatok.  

 
- Bızsöny András – batéi képviselı elkészülésük esetén meddig hitelesek ezek a tervek.  
 
- Boda Anikó: Ezeknek az elkészítése azért  fontos, hiszen 2005-ben volt áradás a 

Kaposban, és a továbbiakban csak azok részesülhetnek támogatásban, ahol a tervek 
meg vannak. Ez mindent fog tartalmazni,  azt is, hogy hány áteresz, árkok, vízfolyás 
van stb. 

 
-    Budán Melinda: Kaposkeresztúron  nincs is vízfolyás.  

 
- Zsalakó Ernı batéi polgármester : javasolja megrendelni a terveket Baténak, hiszen itt 

a Baté-Magyaratád vízfolyás is fontos.  
 

- Nyerges Péter –fonói polgármester : kéri a testületet, hogy szavazzanak a tervek 
megrendelésérıl.  
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- Budánné Simonfalvi Katalin – kaposkeresztúri polgármester kéri a testületet, hogy 
szavazzanak a tervekrıl, amit véleménye szerint csak pályázati forrásból tudnak 
kigazdálkodni.     

 
 
 Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
139/2010./XI.22./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a Kaposvölgyi Vízitársulattól Kaposvár, Kanizsai út 
megrendeli a Baté Község vízkár-elhárítási és védelmi tervének elkészítését 350.000,-Ft 
összegben 2011.02.20-i határidıvel.  
Kéri a polgármestert a tervek megrendelésére.  
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 2 igen 3 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 
109/2010./XI.22./ sz.Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete a Kaposvölgyi Vízitársulat által -  Kaposvár, 
Kanizsai út -   a Fonó Község vízkár-elhárítási és védelmi tervének elkészítésére tett ajánlatot 
nem fogadja el, a terveket most nem rendeli meg.   
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 nem egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
138/2010./XI.22./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete a Kaposvölgyi Vízitársulat által  a 
Kaposkeresztúr Község vízkár-elhárítási és védelmi tervének elkészítésére tett ajánlatát nem 
fogadja el, a terveket önerıbıl nem rendeli meg, erre keresi a  pályázati lehetıségeket.   
  
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
 

6. Munka és Tőzvédelemi Társulás módosításáról 
Elıadó: polgármesterek  

 
- Zsalakó Ernı – batéi polgármester javasolja a társulási megállapodás módosítását.  
  
- Budánné Simonfalvi Katalin – kaposkeresztúri polgámester: eddig is így,  és jól 

mőködött ez. Javasolja elfogadni.  
 

- Nyerges Péter – fonói  polgármester javasolja elfogadni. 
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 Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
 110/2010./XI.22./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete a Somogy Megyei Önkormányzat és az önkormányzat 
közötti munkavédelmi és tőzvédelmi feladatok ellátásról szóló korábbi társulási 
megállapodást a mellékletben foglaltak szerint módosítja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
 140/2010./XI.22./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a Somogy Megyei Önkormányzat és az önkormányzat 
közötti munkavédelmi és tőzvédelmi feladatok ellátásról szóló korábbi társulási 
megállapodást a mellékletben foglaltak szerint módosítja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
 139/2010./XI.22./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete a Somogy Megyei Önkormányzat és az 
önkormányzat közötti munkavédelmi és tőzvédelmi feladatok ellátásról szóló korábbi társulási 
megállapodást a mellékletben foglaltak szerint módosítja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester  
 
 

7. Az Önkormányzati Szmsz-ek módosítása 
Elıadó: polgármesterek  

 
- Zsalakó Ernı – batéi polgármester javasolja elfogadni az SZMSZ-t , a kisebbségi 

összekötınek Tombor János képviselıt, ha elfogadja.  
 
- Tombor János- batéi képviselı:  vállalja.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 4 igen  1 tartózkodással  az alábbi határozatot hozza:  

 
141/2010./XI.22./ sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
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Baté Önkormányzat  Képviselı-testülete Tombor János képviselıt választja a cigány 
kisebbségi önkormányzattal való kapcsolattartónak.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs. Polgármester 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  

 
11/2010./XI.23./ Baté Önkormányzat Képviselı-testületének rendelete 
Az Önkormányzat Szervezeti és Mőködési Szabályzatáról szóló 
4/1999.(IV.29.) önkormányzati rendelet módosításáról 
/a rendelet a jk. melléklete/  

 
  
- Nyerges Péter – fonói polgármester javaslatot tesz arra, hogy a kisebbségi 

önkormányzat kapcsolattartója Huber Zoltán képviselı legyen. Továbbá javaslatot tesz 
a szakfeladat rend kiegészítésére és az SZMSZ elfogadására.  

 
- Huber Zoltán – fonói képviselı elfogadja.  

 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
111/2010./XI.22./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzati  törzskönyvi nyilvántartásba a 
97/2010.(X.14.) sz. határozatában kért kisebbségi szakfeladatán kívül alábbi szakfeladatot 
veszi fel:  
851011 Óvodai nevelés, ellátás 
852011 Általános isk. tanulók nappali rendsz. Nev. Okt. (1-4 évf) 
852021 Általános isk. Tanulók nappali rendsz. Nev. Okt. (5-8 évf) 
889201 Gyermekjóléti szolgáltatás 
 
A szakfeladatok felsorolását az SZMSZ melléklete tartalmazza.  
 
Kéri a polgármestert, körjegyzıt, hogy a törzskönyv átvezetésérıl intézkedjenek.  
 
Határidı: 2010.11.30. 
Felelıs: polgármester,körjegyzı  
 

Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 4 igen 1 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozza:  
 
112/2010./XI.22./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete Huber Zoltán képviselıt választja a cigány 
kisebbségi önkormányzattal való kapcsolattartónak.  
 
Határidı: azonnal 
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Felelıs: polgármester 
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  

 
9/2010./XI.23/ Fonó Önkormányzat Képviselı-testületének rendelete 
Az Önkormányzat Szervezeti és Mőködési  Szabályzatáról szóló  
3/1999./IV.28/ önkormányzati rendelet módosításáról  

/a rendelet a jk. melléklete/  
 

- Budánné Simonfalvi Katalin – kaposkeresztúri polgármester javaslatot tesz arra, hogy 
a kisebbségi önkormányzat kapcsolattartója  Juhász Árpád képviselı legyen. Továbbra 
javaslatot tesz a szakfeladat rend kiegészítésére  és az SZMSZ módosítására.  

 
- Juhász Árpád –kaposkeresztúri képviselı elvállalja. 

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
140/2010./XI.22./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzati  törzskönyvi 
nyilvántartásba az a 127/2010.(X.18.) sz. határozatában kért kisebbségi szakfeladaton kívül 
még az  alábbi szakfeladatot veszi fel:  
851011 Óvodai nevelés, ellátás 
852011 Általános isk. tanulók nappali rendsz. Nev. Okt. (1-4 évf) 
852021 Általános isk. Tanulók nappali rendsz. Nev. Okt. (5-8 évf) 
889201 Gyermekjóléti szolgáltatás 
 
A szakfeladatok felsorolását az SZMSZ melléklete tartalmazza.  
 
Kéri a polgármestert, körjegyzıt, hogy a törzskönyv átvezetésérıl intézkedjenek.  
 
Határidı: 2010.11.30. 
Felelıs: polgármester,körjegyzı  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 4 igen 1 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozza:  
 
141/2010./XI.22./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete Juhász Árpád képviselıt választja a cigány 
kisebbségi önkormányzattal való kapcsolattartásra.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
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Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
rendeletet alkotja:  
 
9/2010./XI.23./ Kaposkeresztúr Községi Önkormányzat Képviselı-testületének 
rendelete 
Az Önkormányzat Szervezeti és Mőködési  Szabályzatáról szóló 
4/1999./IV.26/ önkormányzati  rendelet módosításáról 
/a rendelet a jk. melléklete/  
 

8. Egyéb ügyek 
Elıadó: polgármesterek:  

 
- Zsalakó Ernı -  batéi polgármester megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, 

bejelenteni valója?  
 

- Bızsöny András- batéi képviselı:  Javasolja, hogy a költségvetést át kellene tekinteni 
egy nagyobb lendülettel az önkormányzatoknak, és tudni, hogy milyen számok vannak 
mögötte, fıleg az új képviselıknek, egy közös ülésen. Kb.  4 évvel ezelıtt volt egy 
indítványa arra vonatkozóan, hogy a lakosság igényeit figyelembe véve 18 óráig 
legyen nyitva a hivatal legalább egy nap, hogy a lakosságnak a hivatalos ügyeik 
intézésére feleslegesen szabadságot ne kelljen kivenniük. Lehetne akár egy  
ügyintézési iránytő is, amely alapján tudnának dolgozni, akár on-line interneten is meg 
lehetne válaszolni a kérdéseket. Akár 10 év múlva eljutnánk odáig hogy mindent 
interneten lehessen intézni. Januártól lenne ez aktuális. Például azon a napon  10 - 18 
óráig lenne az  ügyfélfogadás, valaki 1 fı tovább tartana ügyfélfogadást. Hogyan 
lehetne- ezt megoldani?  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  ez ügyrend módosítást igényel. Itt a vidékiekkel és 

a kisgyermekesekkel lehetne gond, ıket nem lehetne erre kötelezni. Ez belsı 
szervezést igényel, amennyiben erre szükség van, talán a szerdai nap lenne a 
legmegfelelıbb erre.   

 
- Gobányi Sándor- batéi képviselı: Jó lenne tudni a költségvetés elfogadása elıtt, a 

testületeknek, hogy  honnan jönnek a bevételek, és milyen feladatok, kötelezettségek 
vannak, mibıl lehet gazdálkodni az önkormányzatoknak? Akár lehetne ez egy 
továbbképzés is  képviselıknek,  hogy tudják, hogy a beérkezı pénzeket, hogyan 
osszák el, és mindenki tudja, hogy mi, mit jelent a számok mögött.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı: lehet ilyen tájékoztató, akár közös is, de nem 

biztos, hogy az önkormányzatok a másik részletes költségvetésére kíváncsiak. Egy 
általános tájékoztatót tud készíteni, és mindenkinek figyelemébe ajánlja az 
államháztartási törvényt és kormány rendeleteit, a költségvetési törvényt, mert ı is 
ebbıl tudna egy általános tájékoztatót készíteni, ezzel is leegyszerősítve a törvények 
szövegét. 

 
- Zsalakó Ernı – batéi polgármester: Egy olyan tájékoztató legyen,  ami mindenkit ért, 

ez január 15-ig meg kellene tenni, ahol  körjegyzı a képviselıket tájékoztatná, aki 
eljön -  eljön, aki nem, nem.  
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A testületek szavazás nélkül a javaslattal egyetértettek.  
   
 

- Zsalakó Ernı -  batéi polgármester javaslatot tesz Bızsöny  képviselı úr javaslata 
alapján a körjegyzıségi ügyrend módosítására, hogy heti 1 alkalommal 2011. január 1-
jétıl szerdán 18.00 óráig legyen ügyfélfogadás a hivatalban.  

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
142/2010./XI.22./ sz. Baté Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a Körjegyzıség Szervezeti és Mőködési 
Szabályzatában Batéban a  szerdai ügyfélfogást az alábbiak szerint módosítja 2011.01.01-
jétıl:  
- szerda:  13.00- 18.00 óráig.  

 
       Kéri a körjegyzıt,  az ügyfélfogadás megszervezésére.  
 
Határidı: 2011.01.01. 
Felelıs: polgármester, körjegyzı  
 

Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
113/2010./XI.22./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete a Körjegyzıség Szervezeti és Mőködési 
Szabályzatában Batéban a  szerdai ügyfélfogást az alábbiak szerint módosítja 2011.01.01-
jétıl:  
- szerda:  13.00- 18.00 óráig.  

 
       Kéri a körjegyzıt, az ügyfélfogadás megszervezésére.  
 
Határidı: 2011.01.01. 
Felelıs: polgármester, körjegyzı  
 

Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
142/2010./XI.22./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete a Körjegyzıség Szervezeti és Mőködési 
Szabályzatában Batéban a  szerdai ügyfélfogást az alábbiak szerint módosítja 2011.01.01-
jétıl:  
- szerda:  13.00- 18.00 óráig.  

 
       Kéri a körjegyzıt, az ügyfélfogadás megszervezésére.  
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Határidı: 2011.01.01. 
Felelıs: polgármester, körjegyzı  
 
A polgármesterek külön-külön zárt ülést rendelnek el a Bursa Hungarica támogatások 
eldöntésére. Megköszönik az ülésen való részvételt.  

 
- Zsalakó Ernı – batéi polgármester a zárt ülés után mindenkit szeretettel vár a 

nagyteremben egy kis meglepetésre.  
 

K.m.f. 
 
 
 
Zsalakó Ernı                                Nyerges Péter                      Budánné Simonfalvi Katalin 
polgármester                                 polgármester                       polgármester 
 
 

 
Patakiné Kercsó Szilvia 

körjegyzı 
 
 
 
 

  
      
 
 
  
 
  
 
 
 
 


